
             Zápis ze schůzky ŠS a Ekotýmu 9. 1. 2019 

- Probíhá výměna zářivek na LED zářivky v prostorách šaten 

pavilon U. (zodpovídá pan školník) 

- Kontrola úklidu kolem školy. (zodpovídají žáci a TU)  

- Druhá předsedkyně - jedna z mladších žákyň Klára Kočová, bude 

vést schůzky společně s Markétou Tonkovou, aby se zaučila do 

budoucna. 

- Třídy 6. A a 5. B nesplnily úkol - úklid kolem školy -> náhradní 

úkol – zjistit jmenovitě, kdo má službu v jednotlivých třídách na 

vynášení kontejnerů na tříděný odpad. Seznam předat paní 

učitelce Kužminské nebo Hennlichové – 5.B zjistila, ale nedodala 

seznam, 6.A nesplnila, úkol doplní společně se zástupkyněmi ze 

7.B (zodpovídá 6.A+7.B). 

- Grafické zpracování návrhů na novou podobu ekonástěnky, 

Honza Smělý s Lenkou Bilejovou nebyli přítomni, příště budeme 

všechny návrhy konzultovat, hodnotit a připravovat k realizaci. 

- Problém s tříděním hliníku, nechceme úplně přestat se sběrem, 

nutno zjistit možnosti. (p. ředitel na ZŠ Kadaňská) 

- Do příští schůzky zvážit, kterému tématu bychom se na 

doporučení auditorek do budoucna chtěli podrobněji věnovat, 

zatím nápad p. uč. Zajíčkové a p. uč. Hennlichové fotografovat a 

sledovat hmyzí domek na školní zahradě. 

- Den Země: zástupci mají za úkol, které činnosti by se mohly 

dělat na Den Země, pro jeden ročník jedna činnost, na schůzce 

se vyberou ty nejlepší.    

 

Markéta Tonková 7.B 

 


